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Afdeling 15 
 
 
Referat fra afdelingsmødet den 5. september 2016 kl. 15.00 
 
 
I mødet deltog: 
 
Beboere: 19 inkl. afdelingsbestyrelsen 
 
Fra afdelingsbestyrelsen: 
  
 Vinnie Christensen 
 Mathilda Marie Christensen 
 
Fra organisationsbestyrelsen: 
 Hans Bøyen Christensen 
 
Fra administrationen: 
 Allan Kirch 
 Rikke Naur Dybdahl 
 
Ejendomsmester: 
 Fritz Christiansen 
 
Ejendomsfunktionær: 
 Sven Erik Søbygge 
 
 
 
Ad pkt. 1. 
 
Valg af dirigent: 
 
Hans Bøyen Christensen blev valgt som dirigent. 
 
Valg af stemmeudvalg: 
 

 Fritz Christiansen 
 Rikke Dybdahl 

 
 
 
Ad pkt. 2. 
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Afdelingsbestyrelsens beretning. 
 
Der blev ikke fremlagt en egentlig beretning, da afdelingsformand Jørgen Dresfeldt var 
fraværende.  
 
Den øvrige bestyrelse orienterede kort om at forårsgennemgangen er i gang. En beboer 
opfordrede til at affaldsposer lukkes.  
 
Spørgsmål fra salen: 
  
Sp.: Hvorfor er flagstangen flyttet.  
Sv.: Det fremgår af referatet fra sidste års beboermøde at det var for at lette snerydningen. 

Referatet er tilgængeligt på Boligselskabets hjemmeside. 
 
Beretningen blev godkendt. 
 
 
Ad pkt. 3. 
 
Fremlæggelse og godkendelse af budget for 2017. 
 
Rikke Naur Dybdahl fremlagde budget for 2017, samt den 10 årige vedligeholdelsesplan. 
Budgettet resulterede i en lejeforhøjelse på 12,00 kr. pr. m², svarende til 1,3 %. 
Lejen er herefter 916 kr. pr. m2 pr. år. (Gennemsnitlig). 
 
Spørgsmål fra salen: 

 Ingen  
  
Budgettet blev godkendt. 
 
 
Ad. pkt. 4 
Status på 360 graders eftersynet. 
 
Allan Kirch Pedersen orienterede om status på eftersynet jf. nedenstående og henviste til sidste 
års afdelingsmøde herom. Referatet herfra kan ses på Sundby-Hvorup Boligselskabs 
hjemmeside.  
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Spørgsmål: 
Sp: Hvornår er der sparret op til flere gavle? 
Sv.: Som drift og vedligholdelsesbudgetterne viser er økonomien under pres. Måske kan andre 

arbejder minimeres eller udskydes. Vi er opmærksom på gavlene som trænger. 
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Ad. pkt. 5 
 
Indkomne forslag. 
 
Ingen 
 
 
Ad pkt.6 
 
Valg af 1 afdelingsbestyrelsesmedlem: 
 
Valgt: 
 Mathilda Christensen, Sdr. Kongevej 50 
 
 
Ad pkt. 8 
 
Valg af 2 suppleanter. 
 
Valgt: 
 Jes Kristensen, Sdr. Kongevej 40  1. suppleant 
 Jane Juul Nielsen, Sdr. Kongevej 98  2. suppleant 
 
 
Ad pkt. 7. 
 
Eventuelt. 
 
Der lød en tak viceværtens imødekommenhed og venlighed og også en tak til  
til afdelingsbestyrelsen for deres ugentlige arrangementer.  Der blev fremsat ønske om at man 
kunne mødes en time før en gang om måneden for at drøfte beboernes ønsker. 
 
Afslutningsvis blev der samlet ind til en gave til Jørgen Dresfeldt, der desværre ikke kunne 
deltage grundet sygdom. 
 
Hans Bøyen Christensen afsluttede mødet. 
 
Mødet sluttede kl. 16.00. 
 
 
Ref. 
Rikke Naur Dybdahl 


